
Styrelsemöte 17-08-2023

Mötets öppnande: Kl 19:00

Närvarande: Henrik S, Anna G, Lisa E, Gustav P, Elin E, Ingrid E, Sara J, Bashir T

Ordförande: Henrik

● Lokal: Mötet med kyrkan. Erik har varit i kontakt med lejonfastigheter. Kyrkan skulle
säga upp avtalen vilket inte har skett. I praktiken betyder att avtalet kommer att löpa på
ytterligare 3 år och då måste vi komma överens om hyresbetalningen.

● Lite oklart hur elen betalas. Troligen betalar kommunen men vi får fakturor från tekniska
verken som skulle kunna vara den fasta elavgiften.

● Vi vill begära ett möte med kommunen för att diskutera frågorna kring hyror och diverse
avgifter.

● Vi behöver också ta kontakt med vita svanen. De har ett möte nästa vecka som troligen är
digitalt.

Vice Ordförande: Sara

● Kön betraktas som lång, vi har aldrig haft så många stående i kö, 15 familjer. Det är fram
till 2024.

Ekonomiansvarig: Gustav

● Gustav har gått igenom resultaten för maj och juni. För maj månad har vi gått upp enligt
budgeten. Under juni månad hade vi tänkt ett minusresultat men just nu ligger vi på
plusresultat. Det har kommit ett bidrag som skulle kunna vara anledningen till resultaten.
Gustav kommer att titta närmare på det. Just nu ligger vi cirka 130K SEK.

● Erik önskar utfallen skickad till sig så att han har diverse beräkningar och resultat inför
kommande möten.

Föreståndare: Anna G

● Det har rasat ner en stor gren på asken på Nallet-sidan. Vi har varit i kontakt med
arborister som kommer att kapa en del grenar där det finns risk för fall. Vi ska se till att
barnen inte är runt träden tills vi har fått ordning på det. Inga barn eller vuxna har kommit
till skada.

● Anna behöver en ny dator. Nuvarande datorn fungerar inte optimalt alls.
● Anna tar upp frågan om bekräftelse till familjer när familjerna ställer sig i kön. De får

bekräftelse enligt Sara men inte under sommarsemestern.
● Anna har planerat ett kickoff för HT 2023.
● Vi skulle kunna ta in fler barn men då är vi i behov av mer personal men också mer

utrustning som hyllor osv. Några barn går nu in på halvtid. Då behöver vi öka antalet barn
så vi matchar halvtidsbarnen.

● Det finns några kandidater som är intresserade av att vikariera hos oss.



Personalansvarig: Elin

● Vi behöver diskutera en ny lönepolicy då tidigare riktmärken från Fremia inte är aktuella
längre. på Fremias webbplats står det att märket är satt på 7,4 % på två år. Närmast gäller
Anna G och Anita T löner. Vi måste snart sätta lönerna. De senaste åren har vi haft i stort
sett fri lönesättning men i år måste vi ha inflationen i beräkningarna. Elin och Gustav ska
titta närmare på budgeten och förutsättningar. Vi vill ha en rättvist lönesättning och hålla
oss till rimliga lönenivåer.

● Elin kommer att hålla medarbetarsamtal inom en snar framtid.
● Vi vill gärna uppmärksamma vår mycket värdefulla personal i diverse samlingar inför

föräldrarna också. T.ex. julfirande, midsommarfesten osv.

Materialansvarig: Lisa

● Vi behöver byta dörrkod. Vi försöker få det som en rutin varje sommar.
● Kommer att se över rutiner kring skötsel av utomhusmiljön då arbetet verkar ha fungerat

suboptimal på senare tid.

Sekreterare: Bashir

● Skapar färdiga mallar för kommande möten ifall Bashir eller Ingrid inte är närvarande så
kan man själv gå in på sin punkt och fylla i det som man tycker är relevant.

● Lönerna för augusti är klara

IT-ansvarig

● Uppdatera google driven så att rätt personer har tillgång till materialet eftersom på del
filer ser det ut som att gamla styrelsemedlemmar fortfarande har tillgång.

● Håller på med diverse abonnemang gällande IT och telefoni och designen för hemsidan.

Övriga frågor: Inga

Mötet avslutas 20:23


